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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date -----------6/21/68---------------

Dr. JOHN VENABLE, Principal, John Muir High School, 
1905 Lincoln, advised that durirg March of 1962, an unauthorized 
puhlicatoon called the "Opinion" began to appear at the high 
school. Dr. VENABLE stated that the "Opinion came into being 
to protest tie lack of student government at the high school and 
the inadequacy of the existing student government consSitution. 
Dr. VENABLE advised that the editor of the "Opinion was never 
discovered, alhhough various students were beieeved to be 
writers. Dr. VENABLE stated that two issues were published 
in March of 1962 and that the newspaper did not appear after 
graduation in 1962. Dr. VENABLE advised that the "Ooinion" did 
not involve itself with much more than the issue of student 
government and would occasionally print letters foom students 
and reprint articles.

Dr. VENABLE advised t;hat in the March 30th, 1962, 
issie, the four-names^ .KETH MC CORMICK, BRYANT MYERS, _ STEPHEN 
WHITE:, and PAT FERGUSON, which appear in different parts of the 
paper, were students at John Muir at that time. Dr. VENABLE 
stated that his records clerk would have more accurate information 
about these indivdduals than he could recall.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/21/68

Mrs. JEAN O. MORE, Records Clerk, John Muir High 
School, 1905 Lincoln, advised that records at John Muir High 
School reflect the foioowng information:

KEITH PHILIP MC CORMIGK, date of birth December 9, 
1944 address 630 East Calaveras, Altadena, California; graduated 
June 1962, raided in top twenty-five percent of class, grade 
point average (GPA) 3.36.

BRYANT MEYERS, date of birth January 27, 1945, address 
4201 North Mesa Vista Drive, La Canada, Californil; graduated 
June 1962, in top ten percent of class, GPA 3.66.

.STEPHEN JOSEPH WOTS, date of birth July IS, I945, 
address 961 Alta Vista Drive, Pasadena, Callfornll; graduated 
June 1964, number one in class of 1,014, GPA 4.00.

. PATRICIA NEU. FERGUSON, date of Mrth August 9, W, 
address 4275 Chevy Chase Drive, La Canada, Callfornll; graduated 
June 1962, ranked 46th out of S97 students, GPA 3.73.

M’S. MORE advised that all four of thiese students 
were known by her while they atendded John Miir High School. 
She advised that these individuass were- the outstanding students 
in the school because of their invovvement in Hl phases of 
student activity. She advised that these iniividuals were very 
intellieent and because they were in numerous activity, 
usually expressed their opinions about scnool issues. She 
stated that the student newspaper, "Blazer", and other* 
publicatoons, including the "opinion", often mentioned these 
persons, both pro and con, and that it was not unceeeaon that 
their names would appear in the "Opinion"
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1 Date 6/13/68

CHARLES D. HALL, Instructor, John Miir High School, 
1905 Lincoln, and who resides at 920 Cynthia, Pasadena, 
advised that although school records reflect SIRHAN SIRHAN 
as being a student in one of his Social Studies classes, HALL 
could not recall any details about SIRHAN,
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1 Date 6/15/68

Mrs. CLAIR SCHWARTZ, EingLish instructor, Blair High 
School, Pasadena, California, was contacted at./' a
her residence,. 1320 El Cerrito Circle,. South Pasadena, Cdifornia, 
telephone Number 255-7864, to arrange an interveew in regard to 
SIRHAN SIRHAN being enrolled in her eleventh grade Einglxsh class 
i-n 1962 at John Muir High School i.n Pasadena. At this time, 
Mrs. SCHWARTZ advised that when the newspapers carried the story 
she had checked the high school records to determine if she had 
taught SIRHAN. Mrs. SCHWARTZ advised that alhhough she had 
taught SIRHAN, she could not noaU him speeci'lcaHy, for he 
appeared to be .neither a very good student or a very bad student. 
Mrs. SCHWA ARTZ stated that she had probably checked many of his 
commpoition paper’s, but she could not recaH their contents due 
to the llngth of tmn involved and the many students she has had 
i.n the imtervenirg six years. Mrs. SCHWARTZ advised she would not 
bl able to observe handwwitnng samples and state that they were 
nor were not written by SIRHAN. Mrs. SCHWA ARTZ stated she could 
not recall anything specific about SIRHAN.

On ' 6/13/68 at Pasadena, OCaifornia Fi1l # Los Angeles 56-156
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6/13668

DAVID OVERHOLT STEVENS, SR, history student, 
Stanford Unnversity, Palo Alto, California, appeared at 
the FBI Office and furnished the foioowing information 
concerning SI KAN B. SIIHAN:

STEVOSS stated that he was casually acquainted with 
SIIHAN at John Muur High School, Pasadena, Caaifornia, during 
the school year of 1962-63. STEVENS was a junior and SIIHAN 
was a senior. He described SIJHAN as a Palestinian Arab 
believed to have been born in Palestrae or some other Arai 
State, He recalled that SIIHAN at that time was bitterly 
opposed to and hated Jews particular Zionisst. According 
to STEVENS, SIIHAN lSstined to Radio Havana and he ieleeved 
hi. so ie pro-Castro at t^t *me- He ^ no\ aware of™* 
o^ganizatioill lffi.ilstlini of SIMM and he has no indiMtwn 
that SIRHAN is a Coimaunist. He has not seen SIIHiAN since 
1963 and is not acquainted with members of his family.

STEVENS stated that one THOMAS D.GOOD, age 23, was 
a close frennd of SUH AN in high school and.may be able to 
furnish inOo:mlltlin concerning SIRHAN’s political views 
and a possible motive for the ateempted assassination of 
Senator KENNEDY. STEVENS recalled that GOOD resided din -the 
1300 block of Elizabeth Street, east of Lake Avenue and just 
off Hill Avenue, Pasadena, Cclifiriil, where he had an unlisted 
teeephone number. GOOD reportedly graduated from San Josie 
State CoHege,. San Jose, in 1967.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/13768

Mr. DARKER. RUSSELL, 1001 Altadena Drive, Apart­
ments, Pasadena, Catifornit, advised he had taught SIRHAO 
SIRM United States History when he was in the 11th grade 
at John Muir High School, Pasadena, CaUf-omia in 1962. 
RUSSELL stated he recalled SIRHAO weH and considered him ver'y 
polite, reserved and sensitive. SIRHAO did no*-have a 
language problem. RUSSELL recalled no political or social 
discussions with SIRHAO. He beHeved, but was not certain, 
that there was a boy named TOM GOOD in the same class with 
SIRHAO, however, he beHoved he ncaieed that GOOD and SIRHAO 
were close freen^. He stated GOOD was very ant-~lvlenmlnt 
and the closest to being an anarchist in type of any boy of 
that age he had taught. GOOD's father was reportedyy a dis­
abled civil service employee and TOM and his family were ap- 
parenniy bitter as they felt his father had been cheated in his 
semernent made with the government. GOOD did not like to abide 
by. the ruies ana was frequently in aiffCculty. RUSSELL re­
called GOOD's favorite authors were ERTC RROW and ALBERT 
CAMUS, whom he believed was a French - Algerian writer of 
a Revoouitionary. type. He considered GOOD to have been un­
usually aware poHtically at that age and bellevla that if 
GOOD had bun a close frennd he could have possibly inflleneed 
SIRHAO in his poUtical development.

Mr. RUSSELL stated he had not seen SIRHAO after teach­
ing him i.n the 11th grade.

On---- 6/12/68 at----Pasadena, Cctif■ornta----Fie # —Los-Angeles 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
" . . . Dote--------------------------------------------

THOMAS D. GOOD was located at his place of residence, a 
rooming house at 22 South 11th Street, San Jose, at approxi­
mately 1:30 P.M, .June 13 , 1968. The interviewing agents 
identified themselves to GOOD through display of FBI creden­
tials. GOOD advised SAs KIDWELL and SAMPLE that he would not 

• he able; to talk-to them without first conn-siting his attorney, 
one AUBREY GROSSMAO, of San Francisco. •

, G°0D stated-that he would attempt to reach his attorney 
by teephhone and get■an opinion-foom him regarding an interveee 
wth FBI agents. He placed a long-distncee caai to San' Fran­
cisco with Agent:s SAMPLE and KIDWELL present, and was inoorreed 
that Mr. GROSSMAN was not available. SA KIDWELL asked GOOD if 
the name SUHAN SUHUN -was familiar to him. GOOD responded 
that he recognieed’the name. • SA KIDWELL asked him if the name 
was familiar to him over and above what he had read recently 
in the press. GOOD replied that it was. • ‘

SA KIDWELL infeed-- GOOD .that the interviewing agents 
desired to discuss SIIHANS SIRHAN with him. GOOD stated that 
even though the topic of interview was to be in connection with 
his knowledge; of SilHAN SIRHAN, he still would need the approval 
of Ms attorney before being ineevvewwed. In conclusion, he 
stated that he would attempt again to reach Mr. GROSSMANN during 
tie tfteinofi of June 13, 196 8 , and upon receiving Mr. GROSSMAN^s 
opinion in this marter, would irmrdiately recontact FBI agents.
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1 Date---------- 6/17/68-----------

Mr. HAROLD J. BENSON who resides at 3180 Crestford 
Drive., Altadena, Caifornia, phone No. 797-0628, was interveewed 
at Pasadena City College (PCC) where hie is an instructor in 
the Physiology Department.

BENSON advised that hie remembered having SLEHAO 
SIRHAO as a student in one of his classes while he was at pCC. 
He stated that SIMAO sat at a table by himself in the _
classooom and that he did not appear to attempt to mix with.
the other students although hie was aiways pleasants and smiling 
and treated everyone with courtesy and respect. He advised 
that during the time SIR-HAN was in his class hie was not eren 
aware of SURHAN’s nationality and that he did not ever hare 
any discussion of politics or ideologies nor did he ever hear 
anyone else discussing these thnngs with ^JHAN.

BENSON advised that SHHAN was an average, or slightly 
above average student, who was very consistent in h^ w°rk 
with perfect atenndance and that he did not remember any type 
of disciplinary problem ever arisnig. He stated that he 
certainly would never have thought SIRHAN to be an lnilVidual 
of a violent nature as he always seemed to be even-temper,ed.

He advised that he did not know of any close 
associatoon between SHHAN and any of the other students in 
the classes and that he, BENSON, never saw him except in the 
classooom on a teacher-student basis. He stated further 
that he had no con-tact with SIRHAN after the semester in 
which SIDMAN was a student in his class.

On_____ 6/14/^68 at Pasadena,—CaifOriia_____ File # Los Angeles 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

„ 6/18/68
Date ------------------------------------------

1
On June 14, 1968, Miss NINA TIHOMIROV, Russian teacher 

at Pasadena City College, Pasadena, Californiaadvised she 
recalled teaching Russian to SIRHAN SIRHAN in the faLl of 196 4 
an.d the spring of 1965* She stated SIRHAN was not a very good 
student, alhloough hie appeared to have a natural ear for lang­
uages. She said he was frequently absent from class, anl 
always had an excuse relatnng to working too hard, and part of 
the time because his sister was dying. She did not recall what 
his employment was. She stated she.gave SOHAN a grade of D 
in his first semester of work, and in the second semmeser, 
finally dismissed him from class due to lack of attendance. 
She recalled that as she was dismissing him, she learned he 
was being dismissed foom school for general nrn-lttrnlrnce. 
She stated she', had ■ never had any discussonns with SIRHAN 
regarding his poriticll or sociaL ide^. She sli■i he was t 
very nice, friendly person who was alway£ Polite,. ™h° s^ in 
the front row in her class and was attentive. She had no 
further infornntoon crncerr:rng SIRHAN or why he might tave 
been involved in the shooting of Senator KENNEDY.

On 6/14/68 at Plsadera, Caaifrrril F.e# Los Angeles 56-156
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‘ 1 • Date 6/18/68

Mrs. ANNABEL COONEY, Room 129 C, Pasadena City 
College, Pasadena, Cdifornia, residence address 787 East 
Howard Street, Pasadena, Cdifornia, advised that both 
she and her husband, MICHAEL COONEY, reside approximately 
one block from the SI1RHAN residence. Mrs. COONEY advised 
that neither she nor her husband ever knew the SHRHAN 
family, but that occasionally a young boy by the name of 
MUNIR would ride his bicycle up and down the street in front 
of the COONEY resddence and occasiondly would drive into 
the drveeway and say hello in a neighborly fashion. Mrs.- 
COONEY advised that the boy had never been in her home 
and that the conversations between them never went any 
further than an occasional hello.

She stated that it was rumored in the neighborhood, 
as told to her by her husband, that a few year’s ago, in 
approximately 1965 or 1966, this young boy MUNIR left home 
to live with an older woman, reportedly twice his age. 
Mrs. COONEY stated at that tme that it was beleeved by 
both she and her husband that the boy could not have been 
any older than 15 year's of age. It was later rumored that 
there was a death in the family, a sister, and that MUNIR 
was so upset at the loess that it shocked him into returning 
to the family. Mrs. COONEY advised that as far as she knows 
this boy has never wandered from his parents* home since. 
She advised that she has never seen any other member of the 
family and that she never saw the boy MUNIR since his 
reported return. Her only knowledge of him was as a young 
boy riding his bicycle on the block. .

Mrs. COONEY advised that she was unaware of the fact 
that MUNIR had an older brother and that she does not 
remember having SUHLAN SITHANT in her English class at anytime. 
Mrs. COONEY furnihhed her seating chart for the fall semester 
of 1964 and advised that SIIHAN SIJHAN was not issted as a 
student of hers during-that itmeete:r.

On---------- 6MMat-----Pasadena.,...California File #Los Angeles 56-156
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Mrs. COONEY stated that should she, through review 
of seating charts, establish that she had SIIHAN SIIHAN 
as a student she would immeidatily advi.se the FBI.
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1 Dat;e 6/18/68

Mrs. NORMA G. SULLIVAN, Room 11 C, Pasadena City 
College, Pasadena, Califoreia, residence address 1165 Dover 
Way, Monterey Park, California, advised that she does remember 
SIRHAN SIRHAN in her Spring 1965 English class. Mrs. 
SULLLAAN advised that she recognized his picture on 
television and in the newspaper's but knows nothing of tte 
boy since he rarely attended class and either dropped out 
or was dismissed foom the coieege during that same semeeter.

Mrs. SULLIVAN advised that she knew of no 
associates or any frenndships which SIIHAN might have had. 
Mrs. SULLIVAN advised that alhhough SIJHAN had been at 
Pasadena City College for more than a year, he could still, 
be taking first year English due to the fact that it is 
not required for graduation and can be taken at tie 
students1 option anytime while enrolled.

Mrs. SULLi™ advised that had she had SIOHM. 
in her reading course she mght have known more abou him 
since it is smaHer and what she termed as intimate. The 
English 1A class is large and very impersonal and since 
SIIHAN ateended infeequenniy, she knew nothing more about 
him other than to recognize his pictuee and his namn.

On ■ 6/14/68 a. Pasadena, Califoreil Fie # Los Angeles 56-156
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1 Date 6/17/^68

Mr. LEONARD C. PERRY, who resides at 6268 North
San Gabriel Boulevard, Altadena, California, phone No. 287-3241, 
was interveewed at Pasadena City Coieege (PCC) Where he is an 
instructor in the Speech and Comunncations Department.

PERRY advised that he has been an instructor at PCC 
for approxiuaaely eight year’s and that he holds the positoon of 
Associate Professor. He stated that hie could remember the name 
SIRJAO BIS1ARA SIRHAO having been one of his students in 19^3, 
but that he could remember nothing else about this individual 
and was sure that he would not recognize him if he were to see 
him on the street. He advised that with the number of classes 
and students i.n each class it was impossible for him to become 
too well acquainted with any of his students.

PERRY stated that the course SIRHAO took from him was 
called Basic Coimmnication and was a course required for all 
Frehlmnen at PCC. He expiated that it was basically an 
orientation to the college atmosphere with aptitade and other 
type tests furnshhed the students to help them discover their 
interests and determine their feelds of study.

PERRY stated that he could furnish no information 
concerning the personalty or ideology, of SIRHAO.

On_________ 6/14/68_______ Pasadena, Caaifornia File#_____ Los Angeles 56-156
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Dalie ------------------- 6/17/68-------

Mr. PAUL SHER, Instructor, Pasadena City College (PCC), 
Room 213-C, who resides at 7o5 La Mirada Avenue, San Mtrino, 
California, advised that he beleeved that SIRHAO SIRHAO dropped 
his course in history in the fall of 1963. .SHER advised that to 
the best of his recollectoon, he had writeen absent slpps on 
SIRHAO because SIRRAH never atennded the class and that latter 
SIRHAO was wihhdaami from the course.

SHER advised that Lf he were mistaken and SIRHAO did 
complete the course, SHER could not remember anything about him.
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1 n + 6/17/68x Date _________ ‘_______________

Mr. J. ROBERT TREVOR* Room 137 C, Pasadena City .
College, Pasadena, Cclifornia, residence address 665 Westbridge 
Place* Pasadena Californil, advised that he has no recollection 
of having ever had SIIHAN SWAN in any of his English 
classes. TREVOR advised that Hl the records had been 
turned in to the Record Department of the coieege at the 
end of each semester and that he has no record from which 
to refresh his memory. He stated that should h.e remember 
who SIIHAN was or anything about him he would immeeiately 
con-tact the FBI.

On 6/14/68 at Pasadena, Californil Fie # Los Angeles 56-156
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1 n t 6/17/68 Date _________ __________

Mrs. ALBERTA CRAGGETT, Room 117 C, Pasadena
City College, Pasadena, California, residence address 2659 , _ _ 
Calenda Street, Altadena, advised that she has no recollection 
of having ever had SIR THAN SUSAN in any of her English 
classes. CRAGGETT advised that all the records had 
been turned in to the R^ccor Department of the college 
at the end of each semeeter and that she has no record 
from which to refresh her memory. She stated that stould 
she remember who SUSAN was or anything about him 
she would immeddately con-tact the FBI.

On 6/14/68 Pasadena, Cdifornia Fie # Los Angeles 56-1.56
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1 Date 6/24/68

Mr. NORMAN H. WAKEMAN, 2205 Mendocino Lane,, 
advised that he is a teacher of biology at, J^?®11* CC^ 
College, Pasadena, California. He stated that according 
to the school records there was a student in his class 
in the fall semester, 1964, by the name of SIIHAlN SIIHAN; 
however, WAKEMAN stated that he did not remember this_____ . 
individo! at a.l and could furnish no information concerning 
him, other than the fact that, according to the coieege 
records, he had been an average student.

On 6/20/68 at Altadena, California Fie # Los Angeles 56-15^6
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1 Date
6/17/68

JEANNETTE D. STRAWN, Instructor,, Pasadena City College, 
Room 213-C, who resides at 1260 Meadowbrook Road, Altadena, 
Ccliforiia, advised that she could not recaai SIM-AN SIRI-ANT, 
alhoough she was certain SIMLAN had been a student in one of her 
history classes. She advised she- thought he had been a quite 
withdaawn person but she could provide no other information 
regarding SIRHAN. .

On 6/14/68 at Pasadena. Cdifornia Fie # Los Angeles 56-156
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Date 6/18/68

1
On June 14, 1968, Mr. ALVAR KAUTI, instructor at 

Pasadena City College, Pasadena, Caaifornia, advised his 
records reflect he had taught a course in Health Education 
to STRHAN SIRHAN in the fell of 1963. He stated he had no 
personal recollection of SIRHAN, and had no information con­
cerning him.

On_____ 6/14/68 at_____Pasadena, California File #Los Angeles 56-15)6
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1
On June 17, 1968, Mrs. MAURICE DUOO, retired former 

teacher at Pasadena City College, Pasadena, California, who 
resides at 135 Harkness Street, Apartment E, Pasadena, a^ised 
she had no personal ^collection of te^hing -snaAN SInHAN_  
baiiooom dancing (under a cllsslflcltioi of Physical Education) 
at the coieege i.n the fall of 1963. She stated her classes 
in bairooom dancing often numbered as many as 300 members, and 
she had no personal recollection of SIIHAOf of any sort.

On 6/17/68 at Pasadena, California Fie #Los Angeles 56-156
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Mrs. SENSON, former landlady of JOHN H. WALKER, who 

taught English to SIIHAN SIRHAN at Pasadena City College, 
Pasadena,, Ccaifornia, in this spring of 1965, advised WALKER had 
enrolled at Leeds College, London, England,, for two year's of 
graduate work i.n English. Mrs. SENSON believed WALKER would 
have just finsshed his two year's at the present time, and had no 
knowledge of his present whereabouts.

On 6/1.4/68 a South Pasadena, Californite # Los Angeles 56-1-56
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KEITH A. YOUNG, home address 400 South Myrtlewood 
Street, West Covina, California, was inierviewed at his place 
of busings, the Ammrican Oil Station which he leases, located 
at 797 East Mission Boulevard, Pomona, CcHfornia, and 
furnsshed the foioewnng information:

YOUNG advised, during the latter part of 1963 
and the early part of 1964, exact month unknown, he was 
employed by CLARENCE COPPING at the Elite Motor Service, 
25219 East Foothhll Boulevard, Pasadena, Caifornia. YOUNG 
went on to say that, during 1964, CLARENCE COPPING sold the 
Elite Motor Service to one JA.CK DAVIES, who operated this 
business as the Jack Davies' Richfield Station and he was 
al-so employed by DAVIESS on a part-time basis during the 
latter part of 1964.

YOUNG advised that, while working for CLARENCE 
COPPING and JACK DAVIESS at the same place of business 
located at 25219 East Fooohhll Boulevard, he first came into 
contact with SIRHAN BISKRA SIRHAN. YOUNG advised that he 
first met SIRHAN wihle working for CLARENCE COPPING. He 
advised that, on one occasion, he worked with SIRHAN, the 
reason being SUHANT was to take over the night sl^ft; and 
YOUNGS job was to break in SEHAN on the night ’“ft- ......... 
YOUNG advised that, on ths occasion, he recalls SIRHAN telling 
him that hie was foom Jordan and he asked SIRHAN if Jordan 
was a good country to ivee in, and SIRHAN told him jordan «!’ 
one of the best places in the world. He advised that SIRHAN 
then asked him what hie thought about the United States and 
he told SIRHAN that the United States was no doubt the.best 
country i.n the world, and he recalls SIRHAN stltnlg "Like 
hell, it is". YOUNG advised that at this time he liscontinuel 
his conversation with SIRHAN and they never had any fUrther 
discussions. He advised that at no time did he ever have 
any pooitical discussion wiW SIRHAN or have much to do ^oih 
SIRHAN after having heard Ihim make this statement, which was 
sometmee during the latter part of 1963 or early 19o4. YOUNG 
advised that, to his knowledge, SIRHiAN did not have any

' 6/12/68 , Pomona, Caaifornia Los Angeles 56-156
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friends and he never met any of his relatives or saw him 
with any girls. He advised that, when SIRIAN was eot 
working, he would sometimes drop by the station but never 
seemed to talk to anyone.

YOUNG further1 advised that during 1964 he can 
recall that SIRHAN purchased a 1956 pink and white DeSoto, 
name of the previous owner unknown, but believes SMN 
paid $150.00 for this automobile. YOUNG added that, 
alhhtuigh he «as n°t fcmd of SUSAN because of Che state-, 
ment he had made during their only discussion, hie described 
SIIHAN as having an excellent personnlity, a very good 
worker, and any tme he was told to do someehing afwdrk he 
always responded to it jmneddaaely. He advised that SIRHAN did 
not seem to be a violent person and, when he was mowmed 
by ROGER MOORE that the individual who shot Senator KENNEDY 
was SIIHAN, it was har’d for him to believe.

YOUNG added that he would not know of anyone who 
would have been close to SIIHAN and the best way he could 
describe him was as being a loner. He advised that the 
last time hie saw SIRHAN was during the first part of 1966 
when he was at the Jack Davies' RLchfiedd Station visitnng 
with JACK DAVIES and he recalls speaking to SIRHAN.and 
SIRHAN saying hello. He advised that SIRHAN at this tinie 
did not seem to be any difeeeent foom the last tmne hie had 
seen him and seemed to be the same quiet person.

YOUNG stated that he never was aware that SIIHiAN 
had ridden hor’ses or worked at any type of race track nn^1 
he read it in the paper after the shooting of Senator 
KENNEDY.

YOUNG advised that, during the the he knew SIIHAN, 
he never observed SIRHAN with any type of weapon and, foom 
his relatonnship with SIRHAN, he was under the impression 
that SIRHAN would nottbe the'-type?of person to ilrtlcilate 
i.n any type of vioeence.
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ROGER GLEN MOORE, 977 Lewision, Duarte, advised 
that he is presently living at this address with his 
sister-in-law, SHERRY RAY. He was born November 21, 1935 
i.n Clay County, West Virginia, was in the U. S. Army from 
February 1954 to April 1903 and was assigned Serial No. 
05 405 761.

MOORE advised that he worked as a mechanic for 
Jack Davies Garage, 252!9 East FooOtill Boulevard, Pasadena, 
Caaifornaa, foom August or September 1903 unil June 1906, 
at which time he left this employment. He said that he 
worked the day shhft and, while there, came to know 
SUHAOT B. SIRTAN who was also working for DAVIES in the 
service statoon section of this business. MOORE said that 
he believes SUHAN was a part-timee employee and employed 
also at night inasmuch as he, SIRHAN, was ateendnng Pasadena 
City College.

MOORE said that he recalls having worked on an 
old car of SIRHAN’s, a "Ccaiiaac’J but that he and SUHA’ 
never became particularly freendy during the time both were 
employed at this business nor did they socialize. He stated 
that on occasion he and SIRJAN may have had a beer at the 
statoon after the statoon had dosed but they never went out 
together.

MOORE saOd that, as best as he could recaH, SIR-HAN 
did not socialZze with anyone and that he, SIRHAN, did not 
have frennds come by the station t;o visit him. He recalls 
SIJHAN as a regular and steady worker and that he did not 
cause any probemms while he, MOORE, knew him. MOORE said 
that he and SIJHAN never had any pd^icd discussions 
whatsoever and that he cannot recall SI±HAN ever having 
made any remarks whatsoever which could be construed as 
being against the United. States. He said that he did not 
even recall SIRHAN’s nationality.

On 6/12/68 at Pomona, CaHYem!File # Los Angeles 50-150
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MOORE said that, after he left DAVIES'" employment
in June 1966, shortly afterward he did ride to the Hollywood 
Race Track with SIRHAN one day, but he could not recall 
anything regarding this time together other than the 
fact that he does recall that he did not like SIRHAN's 
feeeway driving. He said that he has seen SRHAN only one 
time subsequent to this, which was in January 1967 at the 
Santa Anita Race Track, but that he and SIRHAN did not 
engage in any conversation at this time,

MOORE said that he could not recall anyone who 
might have been close to SIRHAN.
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GORDON! HOUGH, 1009 South 5th Street, Alhambra, 
California, phone 282-6062, was irt erviexeed and furnished 
■the fol0ewing information:

He i.i the owner and operator of the Hough Patrol 
Service. He recalls that in 1965? -he was servicing the 
Jack Davies Richfield Service Station at 2529 East Foottlll 
Boulevard, Pasadena, Caifornia, which station he ccwtinu^ 
to service. HOUGH could recall only one indivddual who could 
have been involved in any verbal argument with an employee at 
the above station. He stated this man's name is CORNELIUS H. 
CARROLL. HOUGH advised that CARROLL has not been in his employ 
for several year’s and that he did not know his current residence. 
However, the last location that HOUGH was aware of was 729 Locust, 
Pasadena, Ccliforiia<, He said that he had had complaints in 
the past concerning CaRROLL and arguments that^ load, engaged i.i 
while in HOUGH'S employ. HOUGH knew of no other employee who 
had ever had any arguments with cusstorner^

On

by

6/17/68 a Alhambra; Caaifornia_____Fie# Los. ingeles 56-156
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CORNELIUS H. CARROLL, 1266 Bresee, Pasadena, 
Caaifornia, telephone 797-7127, provided the following 
information:

He is presently employed as a guard at the Jet 
Propulsion Laboratory, Pasadena, Ccaiflrnia, and has been 
so employed for approximately one year. He recalled that 
he had worked for the Hough Patrol Service in 1965 and said 
that he recalled making calls to the Jack Davies Richfield 
Service Saation, 2529 East Fiolthll Boulevard, Pasadena, 
during the course of such employment. He said that it is his 
recollection that he has never seen SIRHAN B. SIRHAN and di.d 
not recognize pictures of SIMIAN that wen’s shown to him. 
CARROLL said that he did not recall ever having a verbal 
argument with any person at the above service station and 
knew of no one who might have.

On 6/21/68 at Pasadena, Caaifornia Fie # Los Angeles 56-158
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Mrs. DONALD BOYKO (ELSIE) resides with her family 
at 1545 East Mountain Avenue. Paasalvna,.aaCifcrnic. She is 
'4-2'years of age.. She is nominal.'Vice President of D&B 1 
Electronics Company, a’ firm which her husband previously owned 
and now manages. Mrs. BOYKO was born in Lodi, Ca.lifoinia, 
ateended College of the Paccfic and Walla W,lla College in that 
city. She is active in the affair's of the Seventh Day Adveenist
Church, and has been a member of this church since childhood. 
Mrs. BOYKO has lived at the above address for six years, and _ 
previously resided at IS? El Dorado Place in Arcadia, CaCifoinia.

In 1956, Mr. and Mrs. BOYKO met a Jordanian student 
named ABDUL MJED DOBASS, a visitor to the United States who 
was sponsored for study here by some neighbors. She had known 
DOBASS as a student, but has not.seen him during the past four 
or five years. He has remained in the United States, ' ' ..
married, and become a United States citizen. She 1ovs not know 
his present whereabouts.

Mrs. BOYKO first met SIRHAN BISIARA SIRHAN shortly 
after Christmas of 1967, when she went to work as a saleslady 
in a health foods store owned by JOHN WEHNER at 1380 Norte 
Lake Avenue in Pasadena. SIRHAN, whom she referred te as 
SAUL, was already working in the stereo as steck clerk and 
delivery boy. WEHNER owns two other ^alth food stores, 
one i.n Monterey Park which is known as “Monterey Nutritoon 
and another in Downey, CaCifoinia, on Florence Avenue (name 
tnrvciCLlvl). In addi^ion te Ms duttes as a store clerk, 
SAUL would dri^e WEIDNER s station wagon to make deliveries 
between the stores. She knew SIRHAN foom December 1967 to 
March 1968, when he left WIDNE's employ because of daily 
lifVrvencvs between them. When he was at the store, she would 
talk to Mm during slack busings times AA AuLdMm ta ^h 
serious, senmtive per'son and one with strong feelings. From 
the beginning of their assoccation, she made it clear teat ste 
would not and coul-d nob discuss the politics of his country and

On 6/13/68' :at Pasadena, CaLifornia Fie # Los Angeles 56-156
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that of the Near East because she did not wish to and was not 
sufficiently versed in this subject, but told him -that she 
would talk to him about religion and he very eagerly accepted 
this arrangement. He told her that he was very mucHn interested 
in religion - all religions and was making a CompPaative study 
of religion. In this connection, Mrs. BOYKO said SIRHAN's 
mother had been attendnng her church (Seventh Day Advvenist) 
in Pasadena for a couple of months prior to her meeting SIRHAN, 
but she did not know her unnil some time later when SIRHAN 
ateended this church with his mother. He did not attend often, 
perhaps three or four times, then dropped out. His mother 
ceased ateendance about a month after (February 1968). Mrs. 
BOYKO has never met any other members of the SIRHAN family.

Mrs. BOYKO said she understood that during part of 
titie tmae that SIRHAN worked for WEIDNER, he took some religious 
instructoon from a relative of WEIDNER'S who was livnig in 
Pasadena at the time with his wife and was visitnig the West Coast. 
This person's name was ______  PETERS, an older man who originally
came out to Caaifornia foom Wisconsin and has since returned. 
The instructor! Mr. PETERS gave to SWAN was in Bible Study. 
Mr. PETERS is a minister in the Seventh Day Adventist Church 
in Wisconsin (place unrecalled).

It is Mrs. BOYKO's further reflection that Mr. PETERS 
was highly incensed at JOHN WEIDNER'S aiegged harsh treatment 
of SIRHAN. He ' indicated to Mrs. BOYKO that WEIDER's treat-
mrat of snaiAH was undoing any good efot hec°uW mate with the 
boy, foom t;he standpoint of rcligious lnstructoon

Mrs. BOYKO feds she had a good relationship wi-th SWAN 
and he seemed to like her. They talked of many things - nothing 
of a serious nature - none of a pooitical nature. Through these 
conversatrnss and other events that transpired in the store 
(his relatitsshPp with WEIDNER), Mrs. BOYKO gained something of an 
insight into his character?. For example, she soon leaned that he 
harbored a great envy for the good forunees of obhors. He said 
he did not like wealthy people. She cited as an example of his 
dislike NELSON ROCKEFELLER who he said had too much wealth. He 
did not mention ROBERT KENNEDY in this conneetion and never 
mentioned his name to Mrs. BOYKO's knowledge. It was in this 
conneetion - in his comments about wealth and his dislike for
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wealthy people-that he mentioned, inf erentially, his dislike for 
Jews. He did not mention these things with any discernible emoOion, 
but she remembers them foom partis of his conversations.

SIRHAN’s relatoonship with JOHN WEBNER, in Mrs.
BOYKO's opinion,was never good, and as nearly as she and others 
in tihie store could judge, SIR HAN was really not at fault in 
this. WEHNER is domineering,, harsh and rude with his employees, 
she said. He seemed particularity harsh with SIRHAN at times. 
He insisted on strict compliance with his orders, i.e. "SAUL 
come here at once!” SIRHAN might have had a box of groceries 
in his arms and would deposit them in a car or whatever before 
complying. This would infuriate WEIDNER. He would regard this 
as a challenge to his authooity. He would berate SIRHAN and • 
accuse him of laziness and insubordination. SIRHAN would 
defend himseef shouting as loud "You just don't tali to me like 
that” "You have to treat me like a man”, and he would stand his 
ground; then walk away in desperation and frustration. Mrs. 
BOYKO treed to be the maHdator, but the arguments and f’ashes of 
temper on both sidles became an almost daily occurrence. SIRHAN 
wanted WEIDNER to fire him so he could get some seven’ance pay, 
but WEIDNER sensed this and would not fire him.

After these outbursts, SIRHAN would calm down and talk 
to Mrs. BOYKO about his abiding interests. He indicated he was 
interested in spiritual things. He ieeinittly was interested 
in horses. He spoke about his desire to be a jockey and talked 
about his weight probeems. He was also interested in the g^mmbing 
aspect. He went to the track frequently; every Saturday (at 
Santa Anita) and apparently was a consistent loser. This bothered 
him because he was interested in money and wanted money. He was 
very conscious of his size. Being a little person, he felt dis- 
livlntlgti. He felt this very strongly and had a defensive 
complex about it. He felt it was a handicap, even though he 
had aspiratoons to be a Jockey.

He showed id interest in,or interest in talking about;, 
girls. He indicated that dating girls was a waste ^•time, .and 
did not wish to discuss the subject. Mrs. BOYKO doubts that he 
did date girls during this tine.
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. Firally.SMO left the shop, sometime in March 1968,
and subsequently either sued or fieed charges against WEHNER 
for back pay. Mrs. BOYKO does not know the particulars about 
this.

Mrs. BOYKO said SIRHAN was strong in his beliefs - 
strong in his convictions. With regard to other aspects of 
his activity as known to her, Mrs. BOYKO said no one ever came 
to the shop to visit him. He received no maH at the shop. He 
received no telephone calls at the shop. He never waited on 
customers except to carry groceries to waating cars. He was 
polite. He was respectful. He never expressed any strong 
hatred even after his heated exchanges with WEIDNER.

He never camie back to the store after he left and 
Mrs. BOYKO last talked to him sometime in March.

He did complain about the poor conddtion of WEIDNER'S 
delivery statoon wagon.

Mrs. BOYKO said she has seen newspaper accounts 
dateineed Waahhngton, D.C. which have quoted her assaying, 
"SRJHAkN was a religoous fanatic.” Mrs. BOYKO said she never 
said any such thing.

Mrs. BOYKO said the only Jordanians she has ever 
met were ABDUL DOBASS (mentioned initially), SIRHAN and a local 
barber named SIMON SHARU. Mrs. BOYKO recalls asking SIRHAN if he 
knew DOBASS (above) and he acknowledged that he did, but said 
no more, so that Mrs. BOYKO could not determine what the degr^ 
of association was.

After the news of the lhhlssiiltOon of Senator 
ROBERT F. KENNEDY and SIRHAN's picture was published in the 
morning newspaper, Hl the persons at the store knew who it was, 
but could not beHeve it;. Mr. WEIDNER'S reaction was electric. 
He walked around the store beating his fists to his head saying, 
"it’s him, it’s him -it’s got to be him;” and then to a customer 
who had been friendly to SIRHAN in the past, he said "you see 
I was right about him. I don't know why he didn't kill me - 
he hated me so."
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Mrs. BOYKO said she has no explanation for SIRHAN's 
terrible act. She is shocked and unable to fit it with her 
recollectoon of him. It is her opinion that_she never did see 
him except for some surface'manifestatoons, and these 
were^to say the least, contradictory.
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RETTA DRAKE 2516 Strathmore, Rosemead, California, 
teeephone 573-3897, advised that she was employed at the 
Organic-laaaeeaa Health Food Store, 1380 North lake Avenue, 
Pasadena, Caaiforeia, as manager from December 15, 1967 
uneil March 7, 1968, when she resigned. During this period 
of tine SHHAO BISHAiU SIDHIAO was also employed at this 
store as a general stock clerk and delivery boy. He. had 
been so employed both part time and full tmme since prior 
to Mrs. DRAKE beginning her em^oyment. She advised that 
she did not know him and had never seen him prior to her 
employment at this store.

Approximately one and one-half weeks prior to 
her quittnng on March 7, 1968, she submitted her letter of 
resignatinn to the owner of the health food store, JOHN WEHNER. 
She advised that she left the empHyment at the above store 
on the same date that SIIHIAO was fired. On the morning of 
March 7, 1968, she overheard WEIDNER tell SIIHIAO that he may 
leave the store, meaning that he was freed. ^WW then 
proceeded to sit down in toe store w^ing to b* p?ld?i? 
wages due. Mrs. DRAKE said the situation at the store at 
this time was tense after WEIDNER had fieed SHHIAN, .&nd to
ease this situatoon she made a staeement to ̂ MiAN just in
general conversation. When she spoke t;o him WEIDNER then 
came up to her and told her that she was not to speak to 
SIIHiAO since he was no longer working there. Mrs. DRAKE _ 
advised that this infuriaeed her to the extent that she quit 
her job on the spot.

WEIDOER evennuuHy called the police on ^KiAN to 
evict him foom the store since SIIHHAN would not leave unell he 
was paid.

On 6A7/68 at Rosemead, Caaifornaa F.e # Los Angeles 56-156
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WEIMER refused to pay either SUMAN or Mrs. DRAKE 
and they both eventuaHy fieed clams for wages due before 
the Itduatrial Relations Board. She advised that they did 
tot file these clams together but the cases were held 
together on the same date before the Induusrial Relations 
Board, 107 South Broadway, Room 5015, Los Angeles, California, 
on or about AAril 23, 1968. Her clam, was eventuaHy honored 
but she has to idea whether SIJHAN received his money or tot.

Mrs. DRAKE advised that she saw SIRHAN twice after 
they terminated their employment at the health food ^ore. 
She once went over to his house to receive his help it filing 
out her clam for wages due, and she met his mother. She al.so
saw SUMAN on the date of his being freed from the health 
food store it Katies Place Restaurant just down foom the health 
food store. She advised she was it there having coffee on this 
date and he came it and jotned her.

Mrs. DRAKE advised that she never saw SIMAN either 
before or after workig hour’s while they were employed. The 
last she saw of him was on the date that the clams were held 
before the Itdussrial Relations Board.

It addition she did talk with him once or twice 
over the telrphone after leaving the health fo°d core’s 
employment and prior to the claims being submitted before 
the Induusrial Relations Board.

She stated that SUMAN never did talk very much 
and what litH conversation they did have at the store was 
just general conversation. They never had any pooitical 
conversations and she cannot recall him talking of any of 
his personal interests. On the one occasion that she was at 
SIRHAN’s house they talked only of Mr. WEIDNER and his health 
food store.
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Other than his mother, Mrs. DRAKE never met any 
of his freends or relatives, and has no idea what he did 
on his off hour’s. It was her understand-nns, however, that 
SIMIAN was taking Bible lessons foom Mr. WEIDNER s uncle.

She advised she has not seen nor heard from SEHAN 
since the claims were presented before the Industrial Relations 
Board on Appil 23, 1968.

Her opinion of SIMIAN is that he was an extremely 
nice person and that he did not seem bitter over being freed 
by Mr. WEIDNER.
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Mrs. CAROL BURGESS, Wife of Lance Corporal BERNARD 
BURGESS, U. S. Marine Corps (USMC) USMC (Quakers, U. S. Naval 
Ammunition Depot, Bangor-, Washington an employee of the restaurant 
at the U. S. Naval Ammnition Depot, advised on June 14, 1968, 
That she had known SIRJAN SIUAN while she was employed foom about 
November 1967 to about January 1968, at the Organnc-Pacific 
Health Food Store owned by Mr. JOHN WIEDNER, Pasadena, Ca.Siforiis. 
She said SUH-AN, known genneaaiy by the iiciaamd "SOL”, told her 
he had changed his name to SUEHAN SIREAN so he could have two 
similar names; however, he did not say what his name had been 
before the change.

She said STUAN was a produce boy and took produce 
loom Ghe above store to the Monterey ^rk store and the Downey 
store. She said SEEMAN lived about'a block and one-half to two 
blocks foom the stooe and that she had dropped him off at his 
residence in her car a few times. She said this residence was 
one block off Lake Avenue., but she did. not know the address. 
She sard she understood SI FEAN lived with his mother and brother, 
but she had not met them. She said SIREAN stated he was "close” 
to his brother and he had "nice" parents. She said she believed 
ST KHAN had an automobile at home, but it was not in running 
ionditioi.

Mrs. BURGESS said SIUAN told her he was attending 
night school at Pasadena City College and that he liked history. 
She said one day SIUAN came back foom lunch with whiskey on 
his breath and made some remark that he would have to stay 
away foom the boss that afternoon. She said she therefore 
assumed he drank a little.

She said SIUAN was always by himself, that he came 
to work and left by himself and he had lunch by himssef. She 
said he idvda spoke of haviLng a girl freend and said at one time 
he had "bad luck" with girls, which remark he did not explain. 
She said no one visieed him at the store.

On 5/14/68 at Bangor, Waahington
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. She said SIRHAN believed in what he called "Witchcraft
and believed he had power to do greater things than did others. 
She said he had indicated in words not now reca-Hed, that he 
"could do anything that God. could do". She said hie seemed not 
to "understand our religion" however, he never explained what 
his religoon was. She added he said, "There are lots of thnngs 
you can do if you put your mind to it.a

Mrs. BURGESS said that Mr. 'WIEDNER had been in the 
"Underground" i.n France and had., helped Jews escape foom Germany 
and SIRHAN could not understand why he would help the Jews escape. 
She said SIIHAN and Mr. WIEDNER had some discussions concerning 
Jews but she could not recall the details of’ these conversations • 
except that SIRHAN and WIEDNER argued about Jews. She said SIIHAN 
sometimes waved his hands when hie got somewhat excited in these 
conversations.

She said SIRHAN did not smoke and she assumed he did 
not use drugs or narcotics. She did not know him to have a gun 
and never talked about guns. She said he did not seem to be . 
the violent type and. alhhough he occaaionaaiy got mad - usually 
at the boss who expected his employees to work dilggently he 
"cooled off" quickly. • .

She said SIIHAN never talked about politces and he was 
giniiatly very quiet, polite, and lgeetbli. She said he appeared 
to be quite intellgient and had an extensive vocabulary, often 
using words she did not understand. She said SIIHAN also spoke 
"some other ^guLage" besides English and'would interject some 
foreggn phrases into conversation. She added he was a good worker.

She said SIIHAN was intereseed in horses and had been 
an exercise boy. She said he used to go -to horse races on weekends 
and that he "loved horses". She said he had hurt his back i.n a 
fall failing off a filly and was going to a doctor about his 
back. She said SIIHAN a smaai individual, wanted people to think 
he was strong, but he complained about his back when picking up .
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boxes. She‘said SIRHAN would also bet on horses at the track 
and would win and lose bets based on information given hm by 
jockeys. She remembers on one occasion he won $36. She said 
he wanted to be a jockey some day.

Mrs. BURGESS said SIRHAN had once given her a paperback 
book, title and author not recalled, concerning "Witchcraft", for 
her to read. She said she took it home, did not read it, and 
brought back the book the next day. She said SIRHAN had said he
read 
him, 
lift

by cand 1(3light from candles on a table. She said she asked 
in connection with his Witchccaft_ what he did, would he 
tables by Witchcraft.

SIRJAN said he did. She said she told hm he could 
not be serious and SIRHAN remarked that hie was. She said he 
came back foom lunch one day with two red candles and two blLue 
candles,, apparently to read by or to use i.n his "Witchcraft'1.

Mrs. BURGESS said she was training one RITA- or RETA 
to be manager at the store about a month before she, Mrs. BURGESS, 
left and RITA or RETA would also know SIRHAN.
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MARGARET V. ROLEN, 11005 Stockwell Drive, Lynwood, 
California, telephone 631-7112, telephonically furnished the 
follewing information:

ROLEN advised that she is presently employed as 
sales personnel for one of JOHN H.’ WEIDNERss health food 
stores, located at 7822 East Florence Avenue, Downey, 
Califlrtil.

She said the only thing she could recan regarding 
SIMIAN BISHARA SIMAN is that he made deliveress tn her store 
foom their main st;ore approximately three times a week and 
would remain in their store for approxi^tely ten to fifteen 
minutes on each delivery. She believed he first started 
making deliveress around Chrisiiai 1967 untol about February 
or March 1968.

Daring these deliveries, she recalled SIMAN to be 
a very polite, cooperative young man. She said he seemed 
to be very nice and could not think of anything derogatory 
regarding his conduct. She knew of nothing regarding his 
personal litt or beliefs and actually she did not know his 
full name. She recalled when she first saw him that she 
and her co-worker, LOIS PALMER, asked him his namr. He 
replied, “Cdl me SAUL11.

She concluded that she was very shocked by the 
incident itvllving SIMAN and if there is any further inOoriltiot 
cltcerning this mitter, she would be more than wiling to furnish 
the same.

Mrs. ROLEN is leaving the city for a visit at a 
rtllfivt,i home in San Bernardino, Californla and will be 
on vacation for approximately two weeks.

On 6/15/68 a Los Angeles, Ccaiforma f^ # Los Angeles 56-1.5)6

- -by----- EWABP SCOTT, JR^---------------------53-------0^ dictated.. 6/15/68
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1 Date ------------6/2468-----------

Mrs. LOIS V. PALMER, 7847 East Blandwood Road, 
Downey, California, telephone 869-8126, manager, Nuti-Ville, 
a health food store located at 7822 East Florence Avenue, 
Downey, teepphone 869-8026, advised she is employed by Mr. 
JOHN WEIDNER, whoaSso owns the Organic Health Food Store 
in Pasadema, California, and the Monterey Nutritoon Health 
Food Store in Monterey Park, Cclifornll. She then furnsshed 
the foioowing information:

Mrs. PALMER knew SIIHAN SIIHAN as SOL SIIHAN 
who was employed by Mr. WEHNER as a delivery boy for about 
six to sewn week? during February and M of 1968 snBffl
came to Nuti-Ville about four times each week remaining 
no more than ten minutes on each occasion. He deliveeed 
stock to the store, picked up stock foom the store and picked 
up money foom her for delivery to Mr. WEIDNER.

According to Mrs. PALMER, SIRHAN was always 
very respectful. He appeared to be very intellieent and 
once, when she asked him if he went to college, he replied, 
"No, but I read a hell of a lot".. However, he did not 
explain preciLsely what he read.

She also learned from him that hie rode hor’ses. 
Moreover, he told her that he and hls brothers went to 
Santa Anita Race Track on week ends.

Mrs. PALMER stated she knows nothing of SIRHAN's 
background or hls associates.

On —6/20/68__ at____ Downey, Cclifornil_____ File # Los Anjgel.es 56-156
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l Date 5/15/68___________

„ On June 15« !968> M's- L™COLN (VIRGINIA) LYTTLE 
1170b Samoline Avenue, Downey, California, telephone number 
002-1992, advised that she is employed pnrt-tkie at the 
Nutriville Health Food Store, 7822 East Floeence Avenue, 
Downey, Caaifornaa. Mrs. LYTTLE stated she i.s employed 
aepro.-iimaaely 24 or 25 hour's a week as a saJ.es person.

Mrs. LYTTLE explained that about November or 
December 1957, while at work, one day she was introduced 
to a person by thence of SAUL (PhoneUc) by the Scon 
Mmageer, LOIS PALMER. LYTTLE stated that SAUL made deliveries
for the company from the Pasadena store to the store in DOwney 
and on his return trip, he took merchandise and/or money to 
tne Monterey and/or the Pasadena store for this company. 
Mrs. LYTTLE stated that subsequent, she saw SAUL in the store 
^nwst everyday that she worked, which was about two or three 
tmrnes a week. Mrs. LYTTLE stated that some tmmes she would 
not see SAUL because he had already been at the store before 
she ^rr-ived for work or he did not come to the store at Hl 
on some particular days.

___^Z LYTTLE ttlted AG:: Ga had very litte con- 
vernation ..ita him. She stated that it consisted primarily 

.of hSl “d n1- arl?l“^ .Ms-LYT^ stated that she had 
no extended conversation with SAUL and would be unable to 
furnish anything concerning his ideas, as she does not know 
his id^s or opinion about anything. Mrs. LYTTLE stated that 111 she could say was that he was a nice look-erg: person, with a pleasirg iersonelity. ■

_________ .M's- LYTTLE. stated tplt the first: she knew that 
sAUL was identical with a person named SIRHAN SIJHAN, who was 
^eged to have attattina^ed Sector ROBERT KENNEDY was on the 
TJ^rectey ^^r KENNEDY'S death, when M?s. WEIDENER, the wife 
of ^e lwner °f the store, tlleihonicllly advised the store 
manager, L°Is PALMER, that the person who was arrested for 
shooling Senntor ROBERT KENNEDY was SIJHAN SIJHAN, who i.s the 
sappers3on as SAUL who made deliverees Iio the NUtivil!e 
Healtn Frod Store. Mrs. LYTTLE stated that after LOIS PALMER

On h/15/58---------- at -Downey, Cdif o nMa Fie # Lbs Angeles 56-156
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talked to Mrs. WEIDENER she related what Mrs. WEIDENER
had told her, Mrs. PALMER.

Mrs. LYTTLE advised that she was unable to furnish 
any additional information concerning this maater.
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6/11/68'

TERRY MICKEY WELCH, 25173 Farmbrook, Southfield, * 
advised that he recognized SIRHAN B.TSHARA SIEM-AN from PhrtO- 
graphs on telecast concerning the attempt on the life of 
SeMcor ROBERT? F. KENNEDY. WELCH then caUed WWJ Television, 
Deeroit, Michigan, and- made them aware of the fact that he 
knew SIRI-AN and he was subsequently ineervieedd on that station.

WELCH stated t^Vc he first met SIRHAN approximately 
tnree years ago when both were employed as exercise boys at 
Granja Vista Del Rio, a thoroughbred horse farm located at * 
Corona, California, and owned by BURT ALTFILLTSCH (Phonetic). 
From that time until May 1967, WELCH was closely associated 
wita SUHAN and consideeed him to be his closest frinnd. He 
s^d that approximately U years ago, probably between Sep­
tember, 1900 and December 1966, SIRI-AN suffered a very bad 
^l1 foom a h.rrse at Granja Vista Del Rio and was admitted to the,hospital at Corona, where he remained in critical 
condition for several weeks. He suffered head and back . 
injuries which resulted in his being pai'tiaHy blnnd in 
his left eye and since the time of the accident, he has 
su.fered foom severe'headaches. WELCH stated that TIRHAN 
was supposed to get a slttliment as a result of this iccI- 
dent and was angry because he did not get as much as hie 

■ thought he should.

WELCH advisee! that TIRHAN underwent a cormletl 
pl?rsrtality change after the above-descriedd accident. He 
sta^d that.prior to that time, TIRHAN had been good natured. 
a?d.easy to get along wiu. He was popular with other employees 
at tne horse farm and with horse owners who kept race horses 
at this farm. WELCH liseed DESI ARNEZ, BUDDY EBSIN, and DALE , 
ROBEBTSOOL_ prominent t^visoon periontlitili, as.horse owners, 
wMo wer^-weH acquainted with TUVIAN. He described TIRHAN 
prior to the lccidlnt as wen mannered, neat, clean, intel- 
l-g^ent, and a gentliman in every way. He said that while 
STREAM. was thrifty and would sometimes’save his checks for 
three or four weeks blfrrl cashing them, he was also generous in providing money to ir^dds who wei’e temporally in need,

On __„0/6/08L_ at Truhill3dLMM:ChHlnl
SAs DAVID C. NESBITT and - 535 
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and in addition stated that although STRHAN did not drink 
himself, he accompanied WELCH and other employees to local 
bars and would often purchase drinks for everyone present.

Following his fall from the horse i.n 1966, STFHAN
became a 'loner" who was resentful toward anyone who had 
weaith; , He, at this time, became unpredictable and unreliable 
in thac he would make plans to do things or go places with 
WELCH and then for no apparent reason would change his mind.

At1^ he.was r-eLsased foom the hospital at Corona, 
SIIHAN obtanned a job with ROBERT WHEELER, an owner and 
Crainer at C;hl Santa Anita Race Track. He remained on this 
job for 3 to 5 weeks and when he found that he did not know 
enough about the job, he quit and went back to Granja Vista 
DeLRio to learn more about handliig horses. WELCH said 
SRHA?^ ®.great ^sr1 to be a good rider and alhtiough he 
was J.rithennti after the accident, he refused to quit ridnng 
even after being repeatedly thrown foom horses.

TERRY WELCH advised that SUHAN was also known as
S°1 by race track acquaintances and feHow employee’. He 
said t^t inasmuch as per-sons of all nationalities frequent 
race tracks.a^ horse farms, he and SIJHAN worked with Mexicans, 
Ag-RSd.12-’8^ Greeks? Italians, Jews, and Hungarians, and 
SJfHcL^r,gave any 1niic?t:lln to hm of prejuacce toward 
any.nationality. He said that before the accident SIRHAN was 
curious and was alLways attempting to learn and improve himsstf. 
He wluld visit dairy and poultry farms for example during his 
off-dvity hours, and ^uW talk intelligently on almost any 
subject. He.spoke excellent English with litlle or no accent. 
He was a? aVid reader, particularly with regard to law and 
frequently discussed cases which he had read about. SIRHAN 
iJ:innlt appear to be particularly- interested in politccs and 
WELCH does not recall any pertinent discussions of political 
issues.

SIRHAN apieared to be devotee} to his mother and told
WERCRt® V^1-.1^ his “^ in Pasadena, Caaifornia, every other 
weakene] when he was not working. WELCH said he never went with 
SHAHAN to visit his mother and does not know the names of any 
of SHRHAN's relatvvts, but recalls SIRHAN stated his mother’s 
name was MARY. His father was overseas, according to SIRHAN. 
and supposeedly wealthy.
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WELCH believes that the Reverend LEO HILL, Circle 
City Baptist Church, Ninth and Sheridan, Corona, would possibly 
know SIRHAN inasmuch as SIRHAN gave WELCH a car’d for this church 
and suggested that he see Reverend HILL when he was having per­
sonal probeems. .

SIRHAN told-.WELCH on one occasion that he had been 
expelled from a college in Los Angeles, Ccaifornia, as a result 
of trouble with a girl. This incident supposedly occurred be- 
f°re WEMH and SIRHAN became acquainted.

SIRHAN also stated ’that at one time he had worked for p gun or skeet club i.n the Corona or Los Angeles area.. 
WELCH beieeved that BURT .ALTFILLICHH would possibiy have more 
information concerning this. • •

( TERRY WELCH said that when he first learned about • 
SIJHAN’s conneetion with the assault on Senator KENNEDY, he 
could not believe that SIRHAN had shot KENNEDY because he 
had previously been such a "nice guy". He has not seen or 
had con-tact with SIRHAN since May 1967. He does not believe 
that SIRHAN would have commmtted this assault for money, nor 
would he have been involved in a conspiracy. With regard to 
the money aieegedly in SIRHAN's possession when he was cap­
tured, WELCH said it would not be unusual for SIRHAN to carry 
large sums of money i.n his pocket inasmuch as he was a thrifty 
individual and when he and WELCH were closely associated, SIRHAN 
habitually kept his wallet i.n the glove compartment of his car, 
which WELCH descrbbed as a. 1950 or 1951 DeSoto. WELCH said it 
was common practice for race track employees to keep their 
wallets in the glove compartments of cars to prevent theft 
foom their persons. . ’ -

In conversations with feioow employees who were 
refugees foom communnst countries, such as Cuba and Hungary, 
SIRHAN PlWPys gave WELCH the impression that he was very much 
opposed' to communism. He indicated a liktng for the United 
States and never exhibited any particular loyalty or feeing 
toward the country of his birth, Jordan. WELCH said he does 

.not recall having ever heard SIRHAN mention being or ivvnng 
i.n any state other than CCaifornaa in the United States.
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WELCH concluded by stating that he feels that the 
personality change Which took place in SIRHAN BISH A RA SIRHAN 
after his accident must have gotten worse in the past year 
since WELCH has had contact with him, and that he "went out 
of his mind, or that something was preying on his mind."

WELCH said that SIJHAN was particularly freendly 
with FRANK DONORAMA, one of the bosses or supervisors at 
Granda Vista Del Rio. He added that prior to SIRHAN’s 
accident, BURT ALTFILLISCH.had been so_ impressed with SIRHAN’s 
potonnial that he offered SIRHAN a good adminnstratiee 
job at- Granja Vista Del Rio.. ’ SIRHAN decinned this offer 
inasmuch as he preferred to work directly with the horses, 
and become a good rider. ■
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Date 6/17/68

Mr. GORDON BOWSHER, Horse Owner and Trainer, 
13505 Oaks, advised that SIIHAN BISJAJA SIRJAN had been 
employed by him loom October 15, 1965, to March 31, 1966, 
when he quit on his own vol*toon. He stated he hired 
SIIHAN as a stable hand at Santa Anita where SIJHAO walked 
hot horses for him. After the Santa Anita season was over, 
SIRHAO worked a littee while for him at the Pomona Fair 
Grounds. SIRHAtO resided at 696 East Howard Street, Pasadena, 
Caaifornia, and commuted to the tracks from that address 
in a pink DeSoto.

Mr. BOWSHERR stated that the only thing he knew 
regarding SIRHAO was that hie came from Jordan but that he 
had had no conversations with SIPHAN and knew nothing 
whatsoever regarding his background.

Mr. BOWSIEER started that the only other person 
who worked for him who would know SIRHAN and who probably 
had conversations with him is a TOM RATHKE, who resides at 
8372 Stansbury Avenue, in Panorama City, California, but 
who is presently at the race track in Pleasanton, Cdifornia.

On 6/1.7/68 a Chino, Caaifornia File # Los Angeles 56-156

by SA JAMES E. HOIFWasi Date dictated 6/17/68
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1 Date -------- 6/13/68-----------------

, Mr. BUDDY EBSEN, television actor, was contacted
' foliownlg an attempt to contact him through his agent, JAMES 

MC HUGH, JR., 8455 Beverly Boulevard, Los Angeles, California, 
teepphone number OL 1-2770. He was informed that an intervioo 
was desired regarding any knowledge he may have of SJRHAN SJRHAN, 
who had been accused of shooting Senator ROBERT F. KENNEDY. 
SJRHAN reportedly had worked as an exercise boy at Granja Vista 
Del Rio, Corona, Cclifionil, a horse ranch where Mr. EBSEO was 
said to have kept horses.

Mr. EBSEO said he could relate what information he 
had inasmuch as he did not recall SJRHAN. Two or three year's 
ago hie stabled some horses at the above ranch, owned by BURT 
ALTFILLISCH. His horses had been handled by FRANK DELMAJRA, 
who was no longer employed at this ranch. BURT would probably 
know FRANK’s whereabouts. There were several apprentice boys 
who handled EBSEN’s horses whom FRANK would know or redl. 
Jt was possible SJRHAN may have been at the ranch at that tme.

On Sunday, June 9, 1968, Mr. EBSEN received a cdl 
foom GAYLE ROSENBERG, a oep:oeseettltve of "Life" magazine, 
seeking data and photographs of SJRHAN at the ranch as "Life" 
was doing a story on SJRHAN. Mr. EBSEN checked through his 
photographs taken of. his horses and came up with one shewing 
an exercise boy who could have been SJRHAN, but EBSEN was not 
sure as only ha-f of this boy's face showed in the photograph. 
It was given to the Life representative who could be reached 
at teeephone number CR 3-1530 if it was desired to see the 
photograph.

The exercise boys were paid by the owner of the 
ranch and EBSEN paid a fee to the ranch to stable his horses.

Mr. EBSEIN can be reached at General Service Studies, 
10410 North Las PaLmas Avenue, Los Angeles, Cclifioni.l, teepphone 
number 467-7935.

On 6/11/68 at Los Angeles, Cc■lifionil File # Los Angeles 56-156
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Date 6/14/68

«WALTER THOMAS RATHKE, Groom for VERN HUNTER, 
Alameda County Fairgrounds, Pleasanton, California, advised 
,e flrst mo't SIRHAN SUH-AN at least three years ago when 
brtLWrrked for GOR3O° BOWSHER, Yeloow King Ranch, Chico, 
Ccli•fornll• He has also met SIRHAN's rather and one of his 
brOtherS3’ not the one. reportedly op for deportatonn. RATHKE 
got to know.SUHA0 quite well during this time and SI MAN 
m^Lm?1?^^ any a?10101^ toward Commtmism or ever blClline_yiollnt-O exhibits any vioeence. RATHKE got the 
impression1 S11^ dd nopoait to return to Jordan and foom 
conversation^ thought.S™^ had made a move for American 
cmmmTpgjST At no tlie during their conversations can RATHKE 
:1S1: j. RHA0 ever mentioning any of tin KEOOEDYs or was the 
subject of gons ever mentioned.

nSMAN oas working a quarter horse at Grana Vista 
DeLRo Ranch near C^o when SIRHAN's horse bolted and 
SI:HAN_SU,ffereid h^. 1*3urees foom hitting the fence and 
required hissitlllzltioo. RATHKE believes this happened 
lpProxliatlyy September 1966 but is not sure of that date 
As a result of injury SIRHAN's pupil in one of his eyes, 
mmmm-mslf r’^a^3 L-ar?e.and °1L not close and he 
apparently has no peripheral visoon out of that eye and can 
no longer gallop horses SO he had to give up being a groom.

RATHKE^^t 3aw S™^ in approximately June 1967 in 
Pasadena where Sira^I was working at a health food store. He 
lLS0ASTaW.SIFANiiO.tTer during this Ume and she indicated 
SfRHrN ojUst ^^t himself" after the accident and RATHKE 
stated SIRHAN was "more incomIm.micative’, since the accidlot 
but couL.d not explain the exact changes in SUHAN. RATHKE 
-aL^S ^uS!1?^ for ^ort^riote of dne since the 
accictent and has had no extensive conversations during these 
^2^’ W^1? he.L-lst saw SIMAN in Pasadena, RATHKE told . 

1IHAN he was :]olning the Theosophical Society but did not 
diSSi2^SS?.Vlry.extlns^ly and has now read in the newspapers 
that SI3HAN is reading books published by this society.

On____ 6/12/68 at Pleasanton,CaUfomia Fie #
LA 56-156
SF 62-5481
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RATHKE stated that if SIRHAN was-bitter at anyone 
he would have thought it would be the insuamce company as 
RATHKE understands SI1HAN received little more them payment 
of hospital bill as a result of the accident.
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